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     Protokół nr VI/2024 

przebiegu VI sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 11 października 2024 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

    

Obrady rozpoczęto o godz. 10.00. 

W sesji udział wzięło 13 Radnych. Nieobecni usprawiedliwieni byli Radni Artur Bielawski, Emil 

Majsner, Robert Piątek Janusz Taciak. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyła również: 

1. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

2. Skarbnik Powiatu Tatiana Cynka. 

3. Dominik Czubanowski Radca Prawny.  

      4. Natalia Walczak Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Inwestycji Starostwa Powiatowego 

w Śremie. 

 

Lista gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Chwałczyński: Otwieram obrady VI sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Informuję Państwa, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji jest art. 6 

ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

  

Witam bardzo serdecznie Panie i Panów Radnych, Starostę Pana Piotra Rutę, Członków Zarządu 

Powiatu oraz Panią Sekretarz Dominikę Fornalik i Panią Skarbnik Tatianę Cynkę. 

Witam zaproszonych gości, pracowników starostwa oraz obsługę Rady. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdzam, że w sesji uczestniczy 13 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Szanowni Państwo, mam wniosek Zarządu Powiatu o zwołanie Sesji Rady Powiatu, z którym 

teraz Państwa zapoznam. Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Informuję również, że punkty 2, 3 i 4 zgodnie ze statutem powiatu śremskiego muszą się znaleźć 

w porządku obrad, jednak zostaną omówione na sesji w dniu 25 października. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie i przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia pod nazwą „Termomodernizacja Zespołu Szkół Ekonomicznych im. Cyryla 

Ratajskiego w Śremie”. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Wolne wnioski i informacje. 
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8. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady: Przechodzę do kolejnego punktu porządku obrad dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia 

pod nazwą „Termomodernizacja Zespołu Szkół Ekonomicznych im. Cyryla Ratajskiego w 

Śremie. Proszę o zabranie głosu panią Natalię Walczak Inspektora Wydziału Organizacyjnego i 

Inwestycji Starostwa Powiatowego w Śremie. 

 

Natalia Walczak omówiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady: Otwieram dyskusję i proszę o zgłaszanie pytań. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik: Ja chciałabym dopowiedzieć, że kwota 1.400 zł na m2  

o której wspomniała pani Natalia to jest kwota, która określa pewien margines, ponieważ 

wszystko co jest powyżej będzie kosztem niekwalifikowalnym. W przypadku Zespołu Szkół 

Ekonomicznych zakładając, że powierzchni użytkowej jest 1500 m oscylujemy w maksymalnej 

kwocie projektu czyli około 2 mln zł. Zobaczymy co pokaże audyt. Może się okazać, że będzie to 

poniżej 1.400 zł za m2 

 

Radny Teodor Stępa: Czyli mamy to rozumieć, w ten sposób, że audyt poniżej 1.400 zł 

gwarantuje nam to, że powiat nie będzie wykładał na realizację tego projektu własnych środków. 

W całości zostanie wykonany z dofinansowania. 

 

Natalia Walczak: Sto procent dofinasowania jest od kwoty netto, a Vat jest kosztem 

niekwalifikowanym, który musimy w całości ponieść. 

  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik: Dobrze pan Radny zrozumiał do kwoty netto 1.400 zł 

wszystko jest w pełni kwalifikowane, a powyżej wchodzi w zakres niekwalifikowalny.   

 

Radny Teodor Stępa: Jeżeli będzie kwota 1.300 zł to wówczas Vat jest niekwalifikowalny. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik: Vat jest co do zasady niekwalifikowalny.  

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.  

 

Przewodniczący Rady: Zamykam dyskusję i proszę o przedstawienie opinii Klubów. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicja Obywatelska Hieronim Bartkowiak: Opinia 

pozytywna.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Wojciech Świdurski: Opinia 

pozytywna. 

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

Opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady: Poddaje pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr VI/38/2024 w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie i przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia pod nazwą „Termomodernizacja Zespołu Szkół Ekonomicznych im. Cyryla 
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Ratajskiego w Śremie została podjęta przez Radę Powiatu (13 głosów za) i stanowi załącznik nr 

6 do protokołu.  

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady: Przechodzę do kolejnego punktu porządku interpelacji i zapytań 

Radnych. 

Radni nie zgłosili głosów.  

 

Ad 7. 

Przewodniczący Rady: Przechodzę do kolejnego punktu porządku obrad czyli wolnych 

wniosków i informacji. 

Radni nie zgłosili głosów.  

 

Ad 8. 

Przewodniczący Rady: Informuję, że najbliższe posiedzenia komisji odbędą się w dniu  

24 października natomiast sesja jest zaplanowana na dzień 25 października. 

 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady: Dziękuję za udział w obradach i zamykam VI sesję Rady Powiatu w 

Śremie o godzinie 1009. 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak  


